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ZAPISNIK 
S 36. SJEDNICE VMO PEĆINE 

 
36. sjednica VMO Pećine održana je 15. prosinca 2021. (srijeda) s početkom u 16.00 sati u 
prostorijama MO Pećine, Janka Polića Kamova 73 A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Željko Ševerdija, predsjednik VMO 
- Dubravka Travalja, zamjenica predsjednika VMO 
- Veljko Karabaić, član VMO 
- Slobodan Škalamera, član VMO 
- Nikola Pleša, član VMO 
 
Zapisnik s 35. sjednice VMO Pećine usvojen je jednoglasno.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Izvješće o održanoj programskoj aktivnosti: 
- Doček Sv. Nikole i podjela poklona 

2. Uklanjanje montažnih objekata (Šetalište Trinaeste divizije kbr 112) – obavijest  
3. Povećanje sigurnosti u prometu (inicijativa MO Srdoči) – obavijest  
4. Komunalni prioriteti za 2022. godinu – obavijest  
5. Oštećenje zida iznad plaže Glavanovo  
6. Tematsko uređenje prostora oko Vile Ružić – obavijest   
7. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 

Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO kako je podijeljeno 70 slatkih poklon-paketa. 
Predloženo je da ostatak (10 poklon-paketa) MO Pećine donira Dječjem vrtiću Sušak - PPO 
Veseljko. Za nabavku 80 poklon-paketa utrošeno je 3.180,00 kn. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo izvješće i prijedlog o donaciji ostalih poklon-
paketa. 



AD 2 
MO Pećine zaprimio je na znanje dopis Odvjetničkog društva Stanić i partneri d.o.o. (Rijeka, Riva 
4) kao punomoćnika suvlasnika zgrade na adresi Šetalište Trinaeste divizije kbr 112 kojim se TD 
Hrvatske ceste d.o.o. nalaže uklanjanje montažnih objekata, a slijedom nalaza geodetskog 
vještaka (Nekretnine d.o.o. - Kostrena, Mažari 11) od 28. lipnja 2021. godine. 
U odgovoru TD Hrvatske ceste d.o.o. navodi se kako predmetna nekretnina i dalje čini dio 
državne ceste D8, a sudski postupak koji je u tijeku još je daleko od pravomoćnog okončanja.   
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 
AD 3 

MO Srdoči dostavilo je Inicijativu o povećanju prometne sigurnosti na području Grada Rijeke. 
Predloženo je da MO Pećine podrži inicijativu uz naznaku kako osim osobnih vozila ugrozu 
pješaka čine  vozači e-romobila i dostavljači hrane na biciklima. Navedeni vozači koriste pješačke 
lokacije (nogostupe) i Korzo, kao jedinu pješačku zonu i to bez zvučnih i svjetlosnih upozorenja za 
pješake, a često voze i velikom brzinom. 
 

     Zaključak:  
     Vijeće MO Pećine jednoglasno je podržalo Inicijativu uz navedeni dodatak. 
 
 
AD 4 

Gradsko vijeće Grada Rijeke, na 6. sjednici održanoj 14. prosinca 2021. godine, donijelo je Plan 
raspodjele sredstava za komunalne prioritete na području mjesnih odbora u 2022. godini. Planom 
su utvrđeni opseg radova i potrebna financijska sredstva. 
U cilju poboljšanja i podizanja kvalitete življenja svojih sugrađana, kako na području izgradnje 
novih ili obnavljanja postojećih objekata komunalne infrastrukture za područje MO Pećine za 
realizaciju komunalnih prioriteta utvrđen je iznos od 208.000,00 kn za 7 komunalnih prioriteta 
usvojenih na 34. sjednici VMO Pećine. 
 
Do kraja ove godine vjerojatno neće biti izvršene sanacije nogostupa u Ulici Šetalište Trinaeste 
divizije nasuprot kućnog broja 23 i od kućnog broja 46 do 118, a u sklopu komunalnih prioriteta za 
2021. godinu. Prema obavijesti Lea Kurilića (TD Rijeka promet d.d.) izvođači su zauzeti na drugim 
lokacijama te će navedene sanacije biti izvršene u 2022. godini.  
Također, izgradnjom rotora na Plumbumu neće biti potrebno sanirati nogostup od kućnog broja 
106 do kućnog broja 118. 
 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje. 
 
 
AD 5 

Tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je VMO o odronu stijene na plaži Glavanovo, a na kraju 
stepenica. Odron je 13. prosinca 2021. godine prijavljen Direkciji za komunalno redarstvo i 
Direkciji zajedničke komunalne djelatnosti-Služba održavanja. 
 
S obzirom kako od Općinskog državnog odvjetništva još nije zaprimljen odgovor u vezi 
poduzimanja sanacije zida iznad iste plaže od strane Konzervatorskog ureda u Rijeci, predloženo 
je da se predmet proslijedi Uredu Grada na daljnje postupanje. 

 
Zaključak:  
 Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje. 
 Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog. 



AD 6 
Slijedom odgovora kojim se traže dodatne informacije u vezi prijedloga u sklopu komunalnih 
prioriteta za 2022. godinu za uređenje prostora oko Vile Ružić inspirirano romanom Ivane Brlić 
Mažuranić, tajnik MO g. Marijan Matković izvijestio je predlagatelja koji će u dogovoru s 
skrbnikom Vile Ružić dostaviti potrebne podatke u vezi daljnjeg postupanja, odnosno tematskog 
uređenja lokacije.  

 
Zaključak:  

     Vijeće MO Pećine primilo je obavijesti na znanje. 
 
 
AD 7 

A) Sigurnost odvijanja prometa u neposrednoj blizini Osnovne škole Pećine 
Slijedom dopisa Odjela gradske uprave za komunalni sustav-Direkcija plana, razvoja i 
gradnje dostavio je odgovor upućen Gradskom vijeću-Odboru za promet u vezi  
postavljanja nadzornih kamera kod osnovnih škola Pećine, Ivan Zajc i Pehlin, upućen je dopis 
MUP RH – PU primorsko-goranska – Službi za sigurnost prometa kojim se preporuča 
postavljanje navedene kamere, a koje je MO Pećine zatražilo i 2019. godine. 
 

       Zaključak: 
            Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  
 

B)   Sigurnost odvijanja prometa u Ulici Janka Polića Kamova kod kbr 61 
           MO Pećine zaprimio je dopis građana kojim se traži rješenje za smanjenje brzine prolaza na  
           gore navedenoj lokaciji. U odgovoru predlagatelju MO Pećine naveo je do sada predložene    
           mjere i odgovore nadležnih institucija.  
           Predloženo je da se dopis proslijedi MUP RH – PU primorsko-goranska – Službi za sigurnost  
           Prometa, a na znanje TD Hrvatske ceste d.o.o. i Odjelu gradske uprave za komunalni sustav. 
 

      Zaključak: 
           Vijeće MO Pećine jednoglasno je usvojilo prijedlog.  
 

C) Uklanjanje horizontalne oznake zabrane zaustavljanja i parkiranja nasuprot garaža 
Ulici Pećine kod kbr 14 
Temeljem zahtjeva građana u vezi uklanjanja gore navedenih horizontalnih oznaka, a koje su 
postavljene na prijedlog više vlasnika garaža, Odjel gradske uprave za komunalni sustav 
odgovorio je kako iste neće biti uklonjene jer su one dodatno upozorenje kako na tim 
površinama nije dozvoljeno parkiranje sukladno članku 82. Zakona o sigurnosti prometa na 
cestama.  
Također, garaže se sukladno Pravilniku o prometnim znakovima, signalizaciji i prometnoj 
opremi tretiraju kao okomito parkirno mjesto za koje je potreban minimalni manevarski 
prostor širine 5,40 metara.  
 

       Zaključak: 
            Vijeće MO Pećine primilo je obavijest na znanje.  
 
Sjednica je završila u 17.00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:          Predsjednik VMO Pećine: 
 

                          Marijan Matković                             Željko Ševerdija 

 


